
 Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2023-11-13   

Närvarande via Teams: Caroline Falk, Bo Thorsenius, Thomas Johansson, 

Annika Karlsson, Stig-Åke Almqvist och Christer Johansson. 

• Inledning av styrelsemötet 
Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och det förra protokollet följdes upp. 

• Ekonomi 
Ekonomin se stabil ut med ett bra saldo i kassan. Under våren ska föreningen se över vilka stora 
kostnader som återstår för föreningen. Kostnaderna ska redovisas på 2024 års stämma. 

• Felrapporter till Telia 
Caroline har sammanställt årets felrapporter månad för månad. Förutom ett avbrott i april där 25 

medlemmar kontaktade Telia ligger antalet inringda fel på 1-3 fel/månad. 

• Autogiro och e-faktura för kvartalsräkningarna. 
Många medlemmar vill att föreningen skickar fakturor via e-faktura alternativt att det finns möjlighet 
att få betala via autogiro. Detta för att föreningens fakturor kan hamna i medlemmens skräppost i 
mailboxen. Caroline har fått besked från banken och Pineskär att det ska vara möjligt för både 
autogiro och e-faktura till en kostnad av 1,50 – 2,00 kr. 
Vi beslutade att:  
Caroline arbetar vidare med frågan för att få allt klart till utskick av första fakturan 2024. På fakturan 
informeras medlemmarna om att de kan välja autogiro alternativt e-faktura 
 

• Bevakning Nodhuset. 
Föreningen har haft ett åskendeslag som förstörde bevakningsutrustningen i Nodhuset. Detta är 
lagat och kommer till viss del täckas av föreningens försäkring. 
Beslut: Vi beslöt att installera åskskydd till en kostnad om cirka 10 000 kr plus arbetskostnad. Stig-Åke 
har mandat att upphandla åskskydd upp till en totalkostnad av 25 000 kr. 

• Fyra nya anslutningar. 
Under november har Tegab att färdigställa anslutningen av fyra nya medlemmar inom det befintliga 
ledningsnätet. Anslutningen har gått smidigare då föreningen själva också har fått ansvara för 
installationen av mediaboxen och klarmarkeringen av anslutningen. 
 

• Ansökan om PTS stöd för anslutning av nya medlemmar. 
Föreningen har skickat in ansökan om PTS stöd för utbyggnad av ledningsnätet. PTS fattar beslut i 
december om vilka intressenter som får bidrag. 
Vi beslutade att:  
Christer kontaktar Telia för att höra om mobilt bredband kan vara alternativ till långa 
ledningsdragningar. 

• Lyckebo 
Tegab har besiktigat den tänkta ledningsdragningen. Inom det området har fastighetsägaren och 
Skogsstyrelsen kommit överens om att den träd ska fällas. Detta har inte skett ännu. Tegab vill inte 
dra ledningen innan avverkningen är klar, då ledningen kommer att ligga grunt mot berg. 
Vi beslutad att: 

• Annika gör klart två markupplåtelseavtal för sträckningen. 

• Stig-Åke kontaktar de berörda markägarna för sträckningen, samt följer upp med markägaren 
när den planerade avverkningen ska ske.  

 
Nästa styrelsemöten 
Måndag 11/12 – 19.00 Thomas meddelar plats.   
 Thomas Johansson  Sammanfattat av Christer 


